

Mødedato: Tirsdag 5/12 2023

Deltagere: Hans Bye Jensen, Connie Boeriis, Jens Peter Nielsen, Alex Nielsen

Fraværende: Betina Sonne

Referat fra sidste møde	Ingen kommentarer.
Nyt fra AlmenBo	-
Nyt fra/om afdelingen	TV situationen Snak om de problemer som det har medført for de ældre. Vi har anbefalet at folk tager kontakt til Vios for at få hjælp.

Igangværende sager	
Vinduer	<p>Hvordan skal vi lave præsentation af vinduerne for beboerne ? Vi vil lave et møde hvor beboerne inviteres og der laves en præsentation. Der bør være repræsentant fra administrationen samt vinduesmand/rådgiver.</p> <p>7/11-23: Hans har snakket med administrationen og der skulle findes to datoer. Men var det til fremvisning, at disse datoer skulle være eller? Endvidere blev der nævnt noget om at økonomien ikke var endelig på plads. Hans snakker med administrationen vedrørende datoer samt hvad der mentes med økonomi.</p> <p>5/12-23: Hvad er status</p>
Ombygning af "vuggestue"	<p>Bestyrelsen er velkomne til at komme med ønsker/forslag til indretning. Her er disse punkter som er nævnt overfor Administrationen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vindfang - Lille gang - Badeværelser, indretning mm - Dør til toilet direkte til køkken, kan døren evt. flyttes til depotrum - Plads til vaskesøjle - evt. andet <p>René kontakter rådgiverne med henblik på et møde så vi kan komme med vores input.</p> <p>5/12-23: Ingen svar på dette endnu. Jens rykker administrationen.</p>
Trappe og hæk	Hvad er status på denne?

	<p>Dorte har sagen vedrørende "hullet i hækken" og vi skal følge op med hende.</p> <p>Den store trappe er delt mellem to afdelinger/boligorganisationer og kan umiddelbart ikke nedlægges..</p>
Trappe fra P-plads til Junovej	<p>Kan denne lukkes/sløjfes ?</p> <p>Kan vi undersøge hos Teknik og Miljø om der er servitutter om, at der skal være en trappe.</p>
Beboerlokale:	<p>Ventilatoren trænger til en gennemgang. F.eks. er den i køkkenet i stykker, og flere af de øvrige kan ikke reguleres.</p> <p>7/11-23: Afventer ejendomsfunktionærerne</p> <p>5/12-23: Vi har fået et tvetydigt svar. Men essensen er, at det ikke er lavet endnu.</p>
Musikanlæg	<p>Mulighed for tilkobling af Bluetooth</p> <p>Jens undersøger om det vil være muligt at tilkoble bluetooth til musikanlægget, da nogle ikke længere har CD'er.</p> <p>5/12-23: Indkøbt og installeret</p> <p>Ønske om at sætte højttalere op. Nye beslag + ledninger. Alex indkøber.</p>
Lakering af indgangsdøre	<p>2 nye tilbud modtaget. Efter gennemgang af tilbuddene blev det fra MC accepteret.</p> <p>5/12-23: Der har været skilte med "nymalet" sat op i kælderen i blok G. Betyder det, at der er lakeret eller ?</p> <p>Hans undersøger.</p>
Information via email	<p>Pt. er der 27 tilmeldt til at modtage information via email. Det svarer til 24% af lejemålene.</p>
Næste møde	<p>2/1 2024</p> <p>22/6 2024 - Fælles sommerfest (foreløbig dato)</p>
Eventuelt	<p>Intet</p>